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1 CDA Zomernota 2023 – 
voorstel 3 VRK

Begroting voor 2022 was een kleine €63 mln, 
waarvan Bloemendaal zo’n €2,2 mln bijdraagt.
Nu wordt een verhoging gevraagd van €237k, 
waarvan een substantieel deel voor Brandweer 
(€176k) en Volksgezondheid (€54k). 

Zijn deze twee delen nader te specificeren?

Op basis van de ontwerp-
programmabegroting VRK 2024 wordt 
de gemeente voorgesteld de 
gemeentelijke bijdrage 2023 en 2024 
aan de VRK met een aanzienlijk bedrag 
te verhogen. Deze verhoging is op basis 
van een verdeelsleutel  verdeeld over de
verschillende producten aan de hand 
van een verdeelsleutel (75% brandweer,
1% openbare orde en veiligheid en 25% 
volksgezondheid).

De ontwerp-programmabegroting VRK 
2024 is nog niet vastgesteld. Het 
Algemeen Bestuur van de VRK stelt deze
op 10 juli 2023 vast.  

2 CDA Zomernota 2023 – 
voorstel 4 
Herinrichting 
Voorbuurt

Nieuwe ‘entree’ Voorbuurt (Bloemendaalseweg 
tussen de Mollaan en de Hartenlustlaan)
Voorbereidingskrediet van € 75k, vooruitlopend 
op uitvoeringskosten van €800k (geschat).
Participatie middels klankbordgroep heeft geleid
tot schetsontwerp, dat nu verder wordt 
uitgewerkt.

Betreft dit ook burgerparticipatie & Ons 
Bloemendaal binnen de klankbordgroep? 

De klankbordgroep maakt onderdeel uit 
van de in 2022 door een extern 
onderzoeksbureau opgesteld 
schetsontwerp en bestaat uit een aantal 
inwoners en een enkele ondernemer. 
Het burgerinitiatief / enquête voor de 
Voorbuurt en de inbreng van OB zijn 
daarin reeds als input meegenomen. Bij 
uitwerking van het schetsontwerp tot 
voorlopig, definitief en 
uitvoeringsontwerp door een 
gerenommeerd bureau, zal er een breed
burgerparticipatietraject opgezet dienen



te worden met daarbij een volledige 
vertegenwoordiging van alle 
belanghebbenden.

3 CDA Waarom wordt dit niet aangehouden tot de 
onzekerheid over de verbouwing Albert Heijn 
meer duidelijkheid verschaft?

De planvorming rond de realisatie van 
de AH Bloemendaal is nog niet afgerond.
Eventuele realisatie daarna is van vele 
factoren afhankelijk zoals stikstof en  
bouwtijd. Door deze onzekerheid is het 
niet opportuun te wachten tot hier meer 
duidelijkheid over is.

4 CDA Zomernota 2023 – 
voorstel 6 
Startbudget veiliger 
maken Zeeweg

Voorstel behelst hekwerk (‘faunaraster’) voor 
€100k
Kan deze maatregel van de gemeente nog uit 
een regionaal potje gefinancierd worden ?  

Er vinden gesprekken plaats met 
organisaties (overheden en terrein 
beherende organisaties) om te 
onderzoeken of zij kunnen bijdragen.

5 CDA Zomernota 2023 – 
voorstel 9 
Rijksbijdrage 
beschikbaar stellen 
aan bibliotheek t.b.v. 
IDO’s

Informatiepunt Digitale Overheid 
Blijft wel de vraag of de beoogde verhoging van 
subsidie voor de bibliotheek niet bedoeld was 
voor andere zaken, die de bibliotheek wenst uit 
te voeren. Nu lijkt het een financieel trucje: 
subsidie wegstrepen tegen rijksbijdrage.
Geldt I.D.O. voor alle bibliotheken?

Met ingang van 2023 verloopt de 
financiering van de IDO’s via de 
gemeenten. Vóór 2023 verliep de 
financiering rechtstreeks via de 
bibliotheken. IDO geldt voor alle 
bibliotheken in Nederland.

6 CDA Zomernota 2023 – 
voorstel 13 
Voorjaarsnota IASZ

In totaal €257k extra, waarvan zo’n €166 
‘apparaatskosten’
Wat wordt onder 'apparaatskosten' verstaan?

De apparaatskosten van de IASZ zijn de 
kosten die gemoeid zijn met de 
uitvoering van de taken die bij de IASZ 
zijn ondergebracht. Dit omvat de 
salariskosten van de medewerkers, de 
automatiseringskosten van de systemen
en een bijdrage aan de overheadkosten 
van de gemeente Heemstede.

7 Zijn de kosten voor inburgering (nu ten laste 
van gemeente) dan niet elders te claimen bij het
Rijk?

De kosten van de 
inburgeringsvoorzieningen worden op 
realisatie basis gedeclareerd bij het Rijk.
De gemeente wordt via een specifieke 



uitkering (SPUK) achteraf 
gecompenseerd door het Rijk.

8 Zie ook voorstel 10 waar wordt gesproken over 
maatschappelijke begeleiding?

Voorstel 10 gaat over de begeleiding 
van Oekraïense vluchtelingen. Voorstel 
13 gaat over de begeleiding van 
statushouders. Dit zijn twee 
verschillende doelgroepen met eigen 
bekostigingssystematiek.  

9 CDA Zomernota 2023 – 
voorstel 16 Inhuur 
extern bureau project 
Binnenduinrand

Zijn eigenaren betrokken bij de 
onderzoeksopdracht?

Ja. De onderzoeksopdracht is uitvoerig 
afgestemd met de 
grondeigenaren/ondernemers.

10 CDA Zomernota 2023 – 
voorstel 18 Extra 
budget groot 
onderhoud en advies- 
en ondersteuning 
Oldenhove

De opbouw van het tekort van €345k wordt 
‘later’ uitgelegd: mogelijk minder 
verhuuropbrengst, maar ook achterstallig 
onderhoud, afwerking van de woonunits en 
advies- en ondersteuning.
De tegenvallers waren al in februari door de 
wethouder aangekondigd, dus waarom nu meer 
expliciete en duidelijker informatie?

Het tekort van €345k weten we op dit 
moment zeker. Zie voor een 
gedetailleerde toelichting op het 
aangevraagde bedrag de bijlage Memo 
voor cie. samenleving van 24 mei 2023. 

11 CDA Zomernota 2023 – 
voorstel 19 
Instellen nieuwe 
bestemmingsreserve 
Huurderving 
Oldenhove

Niet te snappen: er wordt een reserve gevraagd,
met ‘mogelijke dekking’ door het Rijk?

Dit voorstel betreft een technische 
handeling. De gemeente Bloemendaal 
heeft €1.80 mln. ontvangen van het Rijk.
Om dit bedrag volledig te kunnen 
benutten voor mogelijke huurderving 
wordt voorgesteld een reserve te 
vormen.

12 CDA Zomernota 2023 – 
voorstel 20
Actualisatie diverse 
begrotingsposten

Deze kosten zijn niet voorzien, maar worden wel
gemaakt en opgevoerd.
Wat behelst het onderstaande deel (zie 
toelichting ‘projectleiding, representatie en 
communicatie extern’) en kan dit alsnog bij Rijk 
worden gedeclareerd? 
68030142-435100 huisvesting kwetsbare 

Begin 2023 is het programma Opgave 
huisvesting Statushouders, Asielzoekers 
en Vluchtelingen opgezet om de 
opgaven met betrekking tot het vinden 
van geschikte huisvesting voor diverse 
doelgroepen eenduidig en 
gestructureerd te organiseren. Voor de 



groepen-inhuur derden €75k uitvoering van het programma maakt de
gemeente kosten voor zowel de 
ambtelijke inzet als de inhuur van 
derden. 

13 CDA Kadernota 2024 Onder programma 5 - Sport & Cultuur wordt 
gesproken over mogelijke verplaatsing van de 
tennisvereniging naar het sportcomplex Het 
Rottegat.

'...met de verplaatsing van de vereniging zijn 
kosten gemoeid. Daartegenover staat dat de 
huidige locatie vrijkomt voor bebouwing. De 
tennis- en padelvereniging bezit een 
eeuwigdurend erfpachtrecht. In die akte staan 
diverse bepalingen over de gevolgen van het 
beëindigen van het erfpachtrecht...'. 
 
Waarom heeft de gemeente Bloemendaal een 
financiële verplichting t.a.v. de 
tennisvereniging?

In de erfpachtovereenkomst is bepaald 
dat de tennisvereniging schadeloos 
moet worden gesteld als de 
overeenkomst om reden van algemeen 
belang wordt opgezegd. Verder is 
bepaald dat de erfpachter recht heeft op
een vergoeding als de erfpacht wordt 
beëindigd.

14 CDA Zomernota 2023 pagina 6: 
De lasten en baten van programma 6 Sociaal 
Domein zijn lager dan begroot. Er zijn nog geen 
facturen van de gemeente Heemstede inzake 
IASZ ontvangen voor 2023.
Is inmiddels een overzicht beschikbaar van de 
lasten en baten van dit programma?

Inmiddels zijn de facturen van de 
gemeente Heemstede inzake IASZ over 
het eerste halfjaar ontvangen, 
gebaseerd op de begrotingscijfers van 
het eerste halfjaar.

Lasten:

Over het eerste halfjaar is een 
voorschotfactuur ontvangen, met 
dagtekening 1 juni 2023 van € 6,8 
miljoen excl. BTW.

Baten:

De grootste baat die wordt ontvangen is 



de reguliere uitkering vanuit het Rijk 
voor de bijstandsuitkeringen ( BUIG).

Deze gelden worden aan het eind van 
het jaar bij de jaarcijfers verantwoord in 
de boekhouding.

15 CDA Zomernota 2023 – 
voorstel 17 
Vernieuwen 
recreatieruimte met 
keuken Oldenhove

Er is een bijdrage ontvangen van Stichting 
community Dennenheuvel voor het vernieuwen 
van de recreatieruimte en de keuken. 
Van welke Stichting is hier sprake?

Stichting Community Denneheuvel is 
een op zichzelf staande stichting.

16 CDA Jaarrekening 2022 – 
Pag.54 
Verzelfstandiging 
gemeentelijke 
muziekschool

Is de besluitvorming om te komen tot 
verzelfstandiging gemeentelijke muziekschool 
een besluit voor het college of een besluit van 
de gemeenteraad?

Op 15 december 1977 heeft de 
gemeenteraad de muziekschool 
ingesteld. De raad is dus bevoegd de 
muziekschool te verzelfstandigen.

17 CDA Jaarrekening 2022 – 
Pag.60 
Vrijwilligerswerk

Het vrijwilligerswerk is versterkt. Hoe groot 
bedraagt het aantal vrijwilligers in de gemeente 
Bloemendaal en is hier sprake van een dalende 
of stijgende lijn?

Specifieke aantallen is lastig te 
definiëren omdat wij op allerlei plekken 
in de gemeente Bloemendaal 
vrijwilligers actief hebben. Naast de 
vrijwilligerscentrale (VWC) zijn 
bijvoorbeeld ook via Welzijn 
Bloemendaal en kleinere partijen 
vrijwilligers actief. 

VWC-BUUC is in Bloemendaal 
verantwoordelijk voor het werven en 
selecteren van vrijwilligers. De lijn is in 
overeenstemming met de landelijke 
tendens, namelijk een daling in 
vrijwilligers.

18 CDA Jaarrekening 2022 – 
Pag.61 Verwijzingen 
CJG

Ongeveer 1/3 van het aantal verwijzingen 
Jeugdwet verloopt via het CJG. Wie verwijst de 
andere 2/3?

Minder dan 1/3 verloopt via het CJG. 
Andere verwijzers zijn:

- Huisarts (grootste; meer dan de   



helft van de verwijzingen)

- Medisch specialist 

- Gecertificeerde instellingen

- Jeugdarts

- Raad voor de Kinderbescherming

19 CDA Jaarrekening 2022 – 
Pag.63 Minimabeleid

De afgelopen jaren was er sprake van een 
onderuitputting van het minima-budget. Welke 
maatregelen worden genomen om dit te 
voorkomen?

Het minimabeleid zoals wordt 
uitgevoerd door de IASZ kent geen 
onderuitputting meer. In 2022 is 
€136.298,64 uitgegeven op een begroot 
budget van €123.000. Voor 2023 
verwachten we op dit moment ook geen 
onderuitputting.

20 CDA Kadernota 2024 – 
programma 4 
Onderwijs

In verschillende voorstellen is sprake van 
plannen om gymnastiek voorzieningen uit te 
breiden.
Hoe is de bezetting van de gymlokalen op dit 
moment en is er sprake van een tekort aan 
accommodaties?

In de kern Bennebroek maken 3 PO 
scholen gebruik van dezelfde gymzaal, 
die van de Sparrenbosschool. Dat is krap
en maakt roosteren voor de betrokken 
scholen lastig. Een te verwachten 
toename van leerlingen door geplande 
woningbouw maakt dat anticiperend 
nagedacht moet worden over uitbreiding
van de capaciteit.

In de kern Bloemendaal hebben de 
Josephschool en de Hartenlust (VMBO) 
geen eigen gymzaal. Voor met name de 
Hartenlust is dit vervelend, de leerlingen
krijgen nu hun gymlessen in de Bos en 
Duinschool, in de Bornwaterschool en in 
de Koningin Wilhelminaschool 
(Overveen), alledrie PO scholen. Door de
verspreiding over meerdere scholen 
heeft de Hartenlust een grote opgave in 



het lesrooster. Voor komend schooljaar 
is deze opgave wellicht te groot en zou 
het kunnen dat er een onoplosbaar 
probleem ontstaat. Bij het besluiten over
uitbreiding van de capaciteit in deze 
kern moet de behoefte van de 
Hartenlust dan ook zeer sterk 
meewegen.

 


